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 כיתה ב' כיתה א' חצב אירוס

 גוני ולך  עומרי מילר  נגה רפפורט
שחרי 
 גמליאל

 כיתה ו' כיתה ה' כיתה ד' כיתה ג'

 הלל שש גלי שושנה שורק שפיגל
אלישבע 
 פייפרניק

                           מזל טוב!                   

 לרונית ויהודה חן נאמן 

 להולדת הבן!

                           מזל טוב!                   

 לרוני ואורי ארליכמן 

 להולדת הבת!

 קהילה יקרה,

בתום ארבע שנים של מגורים 
בימי שגרה וסגר,  -יחד 

  -בשמחות ובצער 
 אנחנו עוברים 

 לתחנה הבאה בחיינו.

 נשמח לומר שלום ותודה 
 בשבת הקרובה, 

בסעודה שלישית אחרי מנחה 
 בדשא ליד ביתנו.

 נשמח לראותכם

חנה, אבי, קוה, עתר, אורי 
 וקדם לזרוביץ'

 מזל טוב ליהודה לסטר 

על קבלתו לנבחרת 

 ישראל הצעירה 

 במדעים!



 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

 קהילה יקרה, 

 השבוע פרסמנו את מתווה השמירה החדש ללילות, כפי שסיכמנו עמרי ואני ולאחר שעבר את אישור  ההנהלה. 

עיקרו הוא מעבר לשמירה בתשלום, תוך הותרת האפשרות למעוניינים לשמור בעצמם. בעקבות פרסום המתווה התעורר 

דיון בגרופ, שתהה על עצם חובת השמירה ועל ערכה בצורתה כיום. מעבר לשאלה עצמה, שכמובן לא עומדת לפתחנו אלא 

 לפתח מדינת ישראל וחוק השמירה שניסחה, הרי שאנו מקווים שהשינוי יביא לשמירה מקצועית והדוקה יותר.

ענבל לדרמן הודיעה על סיום עבודתה כמלווה הפדגוגית של מערכת החינוך בסוף חודש אוגוסט. ענבל היתה יד ימינה של  

מירב במהלך השנה, והובילה את המדריכים לעשיה חינוכית וקהילתית, והיתה שם תמיד לכל צורך ועניין בחיוך, בעדינות  

 ובמקצועיות רבה. בשם הקהילה אני מודה לה מקרב לב, ומאחל לה הצלחה רבה בהמשך. 

פרוייקט הסיבים האופטיים סיים השבוע את השלב הארוך והקשה מכולם, ובכל הבתים והמקומות יש כבר סיב שממתין 

לחיבור. החל מהשבוע הקרוב נתחיל כניסות לבתים לצורך החיבור, ואני תקווה שעד סוף חודש אוגוסט יסתיים הפרוייקט 

כולו. אבקש את שיתוף הפעולה שלכם ואת סבלנותכם. בכל פרוייקט, ובוודאי בפרוייקט תשתיתי בסדר גודל כזה ישנם  

 חבלי לידה, והמעבר יכול להיות מעט קשה. תודה גם על שיתוף הפעולה עד כה. הרשמה להתקנה תפורסם בגרופ ובמקומי.

בהתרגשות גדולה, אנו מניעים את קמפיין גיוס הכספים להשלמת הסכום הנדרש לשיפוץ הבית לחיים בערב חגיגי מושקע  

 ומיוחד ביום שלישי. זהו פרוייקט הדגל של מעלה גלבוע, ונשמח בהשתתפותכם ובהתגייסותכם. 

 בואו בשמחה! –תודה לכרמית ולצוות הבית לחיים על כל ההכנות, ולכל השגרירים והמתנדבים 

 

 מאחורי שולחן מזכירת הקיבוץ | הילה שטיין

 בשבוע הקרוב, ביום שלישי, נתחיל את הקמפיין לגיוס תרומות לבית לחיים. נתגייס יחד כדי להגשים את החלום.

הבית לחיים יוקם כדי לתת מקום פיזי לאנשים מיוחדים עד מאד, לתת מענה חברתי, קידום תעסוקתי ועוד דברים טובים  

וחשובים. אני מקווה ומאמינה כי הבית יאפשר לנו להרחיב יחד את מעגלי העשייה וההשפעה של קהילת מעלה גלבוע,  

 ולהרבות טוב בזכות זה שאנחנו פותחים את הבית ואת הלב.  

זכות היא לנו להקים בית לחיים בקהילה שלנו. זכות לנוער שיכיר, יתחבר ויהיה שותף, זכות לילדי היסודי והגנים שילכו  

 לבקר מידי פעם... זכות גדולה לתת ולקבל! מאחלת לנו שיחד נעשה ונצליח!

כמה מתאים שחום יולי אוגוסט ילווה סיכום של הנושאים החמים שמצאו את דרכם לשולחן מזכירת הקיבוץ, ולדיוני  

 הנהלת הקיבוץ בחודשים האחרונים. 

אפתח בהתייחסות לסיום תפקידו רב השנים והפעלתנות של עופר, מנהל הכספים של הקבוץ. כידוע, עופר מסיים את 

תפקידו בימים אלה, בעקבות מעבר המשפחה לירושלים. עופר ניהל את כספי הקיבוץ שנים רבות ואין מספיק מילים 

גזבר הקיבוץ. אנחנו נמצא דרך ראויה ומועד  -לתאר את המגוון הרחב של פעילותו המקצועית כבעל תפקיד שנקרא בזמנו 

 שבו נאלץ אותו לקבל מחמאות ופרגונים. לעת עתה נאחל לו ולמשפחה הצלחה עם המעבר לעיר הקודש. 

עופר ימשיך להיות מנהל חברת חלוקת החשמל שלנו ובנוסף הסכים לעמוס  -מכיוון שאנחנו לא באמת יכולים בלי עופר 

 על שכמו את ניהול ענף האנרגיה של הקיבוץ, כך שאנחנו מצפים לפגוש אותו אצלנו לא מעט. 

איחולי הצלחה לחגי ערבה ממושב לבנים שנכנס לתפקיד מנהל הכספים של הקיבוץ, והציג את עצמו לפני החברים 

 באסיפת הקיבוץ האחרונה. 

השבוע הצבענו בבחירות להרכב ההנהלה הכלכלית של הקיבוץ. נבחרו: ישי אונא, רעות אלימי, חזי ליפשיץ, יובל לכר, 

 יאיר מילר ולימור ספראי. מאחלים לכם הצלחה רבה!

על  -אנחנו מבקשים להודות  -למסיימים שתי קדנציות )ויותר(: מויש בנימיני, יהודה לדרמן, יוסי עדן וברוכי שיח 

 תרומתכם לפיתוח ולצמיחה שלנו, על השקעת זמן וחשיבה המקדמת את שגשוגם של ענפי המשק. 



גם הנהלת הקיבוץ תעבור בקרוב ריענון שורות. טל אליהו ואביאל הטב מסיימים בימים אלו שתי קדנציות, ועמרי כרמי,  

 לפי בקשתו, יסיים קדנציה אחת. לקראת ספטמבר נקיים בחירות להנהלה חדשה. 

 מספר נושאים שמעסיקים את ההנהלה בימים אלו:

זהו נושא המלווה אותנו שנים רבות, ועמד בעבר במרכז הבמה בצוות הסכמות ובפורומים שונים,   -יחסי קיבוץ קהילה 

 כמו גם בהנהלות הקהילה והקיבוץ היום.

המשותף לכל האנשים העוסקים בצרכי ציבור באמונה הוא הרצון לקדם את קהילתנו ולדאוג לרווחתה ולצמיחתה. לצד 

 זה, יש פערים בעמדות, ואנחנו מחפשים דרך לנהל שיח פתוח המאפשר הבנת הנושאים העומדים במחלוקת לעומק. 

בישיבה משותפת של הנהלות הקהילה והקיבוץ, עליה דיווח צביקי לפני מספר שבועות, עלו קולות שונים שהמחישו שיש 

 לפנינו עוד דרך עד שנמצא נוסחה העובדת ומבטאת את הרצונות של כולנו.

 -הנהלת הקיבוץ הקדישה לכך דיון נוסף השבוע, במאמץ לייצר מסמך המציע דרכי פעולה משותפות. אנחנו באמצע הדרך 

 בחשיבה, בלבטים, בניסיונות לראות נקודות הסתכלות שונות, לצד הרצון לשמור על עקרונות הקיבוץ. 

להתוות את הדרך המשותפת לניהול היחסים בצורה  -הנהלות הקיבוץ והקהילה  -עבודה אינטנסיבית ומאתגרת לפנינו 

 מיטבית. 
 

  -שיפוץ קרוואנים

 שלושה קרוואנים עומדים בחצרנו ומשמשים אותנו לצרכים שונים. 

 מגרשים מפותחים המיועדים בעתיד לבנייה של חברי קיבוץ. 2הקרוואנים עומדים על 

 קבלנו הצעה ממשרד השיכון לשפצם לטובת קליטת עולים חדשים ותכניות כדוגמת בית ראשון במולדת, ופליטים. 

 הסכום שהוצע לנו יכסה את רוב השיפוץ ותידרש השקעה נוספת ממקורות עצמיים. 

הגיעה אלינו בקשה מצביקי להעביר לקהילה את האחריות על הקרוואנים, על ההוצאות הנדרשות היום והרווחים 

 העתידיים משכר הדירה בהמשך. 

לאחר דיונים שונים, הכוללים תרחישים כמו רצון של חברי קבוץ בעתיד לבנות בית קבע על השטח הזה, ולאחר הסכמות  

משותפות עם הנהלת הקהילה, הבקשה אושרה לשנתיים הקרובות. בעוד שנתיים המשך השימוש במבנים יובא לדיון 

 ואישור חוזר. מחשבה הוקדשה גם לניסיון למצוא מענה למי שמשתמש היום בקראוונים. 

 בתקווה לימים של בריאות ויחד.

 

 תעשו מקום | צוות בית לחיים 

 קהילה יקרה, 

במסגרת קמפיין בית לחיים נערוך השבת קידושים בשכונות יחד עם לימוד משותף. הלימוד יעסוק בנושא השכנות, כהכנה  
 לשכנים החדשים שיגיעו ולשכנות החדשה שתיווצר.

 חלוקת הלימוד לפי השכונות:

 השכונה התחתונה( בדשא מול ביגמן.-: )השורה מביגמן עד ריבלין וממולאריאלה ביגמן

 :)האזור של ריבלין, יעיר, קאופמן עד דגן ( בבית משפחת ריבלין. פרחית ריבלין

 :)משושנה עד מילוא( בבית משפחת שגיא. מנש שגיא

 השורה מזיו עד ביגמן רמי ושכונה של קרני( בבית משפחת פורת.) אורי ורעיה פורת

 )מגן/אפרים עד בשיא( בבית משפחת כרם. גלית כרם

 : )מחנה ישן אמצעי ושכונה של אלדר( בדשא בין צביאל לאמסלם.ישעי צביאל

 : )מחנה ישן תחתון ושכונת קראוילות( בבית משפחת כהן .חזי והדס כהן

 :)שכונה קיבוצית ומשפחות בישיבה/מרגוע( בבית משפחת לפשיץ ליאת. חזי וליאת ליפשיץ

 נשמח בבואכם!



   

 

 

 רחובותינו |חנה בן צבי גורן, בשם הצוות 

חפרנו וחפרנו ועכשיו אנחנו שמחים לבשר שהתגבשה הצעה סופית עם שמות לכבישים הראשיים 

 )להלן הרחובות( ולשבילים המרכזיים. 

 נו... שבילים...-בנוסף על הפגישות ועל החשיבה, זכינו למשוב דיגיטלי ועל ה

הציבור השתתף בתהליך ותרם לדיון, ובפגישותינו סיכמנו את הקולות ואת ההצעות וגיבשנו הצעה "מן הגורן )אין 

 רחוב כזה( ומן היקב )ולא כזה...(".

 

 על הקטגוריות שהוצעו בשלב הראשון נוספו נושאים ורצונות שהשתדלנו להביא לידי ביטוי. 

בהצעה שגיבשנו יש שמות מעולמות תוכן כמו טבע, נוף, חקלאות, קצת נוסטלגיה, ופה ושם 

 מילים טובות ושירים יפים )אבל ממש בקטנה...( 

 ההצעה תובא לישיבת ההנהלה הקרובה ומפות צבעוניות עם השמות יחולקו בתיבות הדואר.

 ולשילוט, שיהיה כמובן יפה וצנוע.  waze-בהמשך, נדאג לאישורי מועצה, ל



 משפחה ראשונה מגיעה | ועדת קליטה

 בשעה טובה מתחילה עונת הקליטה 

 השבוע ביום ראשון תגיע לקיבוץ המשפחה הראשונה לשנת הקליטה!! 

מעיין ושקד שעולות לכיתה י"א בכפר פינס, אילה שעולה   -רחלי ומתן וחמשת ילדיהם -ברוכים הבאים למשפחת הומינר
 לכיתה ז' בשק"ד,  הדר שעולה לכיתה ה' בביכורים ונילי שעולה לגן חצב. 

 משפחת הומינר מגיעה אלינו מאור עקיבא ותתגורר בבית לכר. משפחת עדן תהיה המשפחה המאמצת שלהם. 

 מוזמנים לבקר, להזמין ולקבל במילה טובה. 

 בברכת יישוב טוב וקליטה טובה. 

 

 אלירן עוזרי  -הכר את... אווה והודי וייס | מאת

 
והפעם במדור, נארח שניים! אי שם בשכונה הקיבוצית, אחרי שעליתם בעלייה 

 התלולה, ממש לפני שנגמר לכם האוויר, גרים להם משפחת וייס.

 . הורים לגדעון, נחשון ושלהבת.73 -ו 73אווה והודי )יהודה( וייס, בני 

 מאיפה אתה במקור? 

 שנה.  22(, עליתי לארץ בדיוק לפני   אווה: אני מפריז ) אי אפשר לא לשמוע 

 .הודי: גדלתי במצפה נבו, מעלה אדומים

 במה אתה עוסק? 

 11במקור מורה לחינוך גופני, היום מובילה של פעוטון בקיבוץ ניר דוד )כבר  אווה:
 שנה(, ובין לבין אופה ומטיסה אנשים לנופש חלומי,  בעיקר לצרפת. 

 הודי: מפעיל מכונות בנירעותק שבקיבוץ ניר דוד.

  עם מי היית רוצה לשבת לכוס קפה?

 אווה: עם בעלי היקר הודי.

 הודי: עם אשתי. 

   איזה ספר או סרט אהבת במיוחד?

 אווה: הסרט אהוב עלי, מאז גיל די צעיר : פורסט גאמפ. סרט מרגש ומצחיק בו זמנים. 

 interstellar -שר הטבעות, סרט  -הודי: ספר 

 ? איזו קבוצת ווטסאפ קיבוצית הכי פעילה אצלך

 שנים.  5ועדת גיל הרך, בה אני חברה כבר : אווה

 "למישהו יש". הודי: 

  מה אתה הכי אוהב במעלה גלבוע?

 אווה: לצפות בכל הילדים משחקים בגן משחקים. אחרי שנתיים של קורונה, כיף לראות שוב את כולם בחוץ. 

 הודי: את מזג האוויר. מזכיר לי את הילדות.

 ...  ספר דבר שלא הרבה אנשים יודעים עליך

  מטר/משוכות וקפיצה לרוחק, והתלמידות שלי הגיעו לאליפות אירופה. 122. הייתי מאמנת ריצות 1אווה: 

   שח. זאת הייתה הפעם היחידה ששיחקתי, וגם זכיתי.  522-זכיתי בחישגד בסכום שווה ל 8. בגיל 2 

 . אחרי הצבא למדתי בישיבה ליטאית במשך שלוש שנים.1הודי: 

 . הייתה תקופה בחיי שעסקתי באומנויות לחימה יפניות והגעתי לדרגת שודאן )חגורה שחורה(.2 
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  אליה איזיקוביץ:

 בתחילת השנה. 11בגיל באיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

מגדל מים. הרבה פעמים יצא לי לשבת שם ולראות שקיעות יפות )עד שלאחרונה שמו מקום בקיבוץ שאני אוהב במיוחד: 

 גדר(.

 קייטנת אקים בשנה שעברה.זיכרון של משהו משמעותי שקרה לך בקיבוץ: 

 שתמיד יש ילדים בחוץ שמשחקים וזה מוסיף שמחה וחיות לקיבוץ.משהו בקיבוץ שאתה מקווה שלא ישתנה: 

 . יש הרבה בלי עין הרע אבל דבר אחד ושיטחי שיהיו קווים לבית שאןמשהו בקיבוץ שאתה מקווה שישתנה: 

 בישיבת ההסדר צפת.איפה תהיה בשנה הבאה: 

 

  יונתן קאופמן:

 הגעתי לקיבוץ בגיל שנה וחציבאיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

 הזולה שלנומקום שאני אוהב במיוחד בקיבוץ: 

  הטיולי נוערזיכרון משמעותי שקרה לי בקיבוץ: 

 האנשים הטובים והחיי חברה הטובים שיש פהמשהו בקיבוץ שאתה מקווה שהוא לא ישתנה לעולם: 

 הנוער )מבחינה תקציבית(משהו בקיבוץ שאתה מקווה שישתנה: 

 מכינת חנתוןאיפה אני בשנה הבאה: 

 

 מיכאל קיציס:

 אפסבאיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

 המגדל של הישיבהמקום בקיבוץ שאני אוהב במיוחד: 

יום ראשון בלול, כיתה ז. זוכה להדרכה ממוטי פאר איך מעבירים הודו זיכרון של משהו משמעותי שקרה לי בקיבוץ: 

 לעוף onמ

 מעורבות של הנוער בענפים משהו בקיבוץ שאתה מקווה שישאר: 

 :  שיפסיקו לשאול אותי כל טרמפ אם אני בחור ישיבהמשהו בקיבוץ שאתה מקווה שישתנה

 

  אבישי כהן תבור:

  כשהייתי בן חמשבאיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

  הספריהמקום בקיבוץ שאתה אוהב במיוחד: 

במירוץ הלפיד בכיתה ו' כמעט התעלפתי מהיפוגלוקמיה. לאחר חודשיים זיכרון של משהו משמעותי שקרה לכם בקיבוץ: 

  התגלתה הסכרת.

כמות החומרים שמסתובבים בקיבוץ שאני לוקח בשביל לבנות כל מיני משהו בקיבוץ שאתה מקווה שלא ישתנה לעולם: 

  דברים

  אין משהו ספציפי אבל תמיד יש לאן לשאוף.משהו בקיבוץ שאתה מקווה שישתנה: 

 בישיבת מחניים במגדל עוזאיפה תהיה בשנה הבאה: 

 

  תמר שיח:

 שנה וחציבאיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

 הגן לזכר מאירהמקום בקיבוץ שאת אוהבת במיוחד: 

כשהייתי בינונית בגן חצב )למי שבקיא( היינו הולכים למערת העטלפים זיכרון של משהו משמעותי שקרה לכם בקיבוץ: 

בגת והשמורה, ורק לבוגרים נתנו להחזיק נרות כדי להאיר את המערה ולחפש עטלפים. אני זוכרת שחיכיתי כבר להיות 

 בוגרת, כדי להחזיק נר בעצמי. בשנה שבה הייתי בוגרת לא הלכנו למערה...

 תחושת המשפחתיות והביתיות שיש פהמשהו בקיבוץ שאת מקווה שלא ישתנה לעולם: 

 העובדה שאין מגרש כדורסל פתוח, יש רק את האולם...משהו בקיבוץ שאת מקווה שישתנה: 

 מדרשת לינדנבאום בירושליםאיפה תהיי בשנה הבאה: 

 
 
 
 



  אוריה שושטרי:

 שנהבאיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

 הספסל ליד הסטודיו של יסכהמקום בקיבוץ שאת אוהבת במיוחד: 

  קייטנת אקיםמשהו בקיבוץ שאת מקווה שלא ישתנה לעולם: 

 שנתיים שירות לאומי בהדרכת טיולים ביתיראיפה תהיי בשנה הבאה: 

 

  ירדן פרבשטיין:

 נולדתי בקיבוץבאיזה גיל הגעתם לקיבוץ: 

 גבעת תולי מקום בקיבוץ שאת אוהבת במיוחד:

 החום והמשפחתיותמשהו בקיבוץ שאת מקווה שלא ישתנה לעולם: 

 מדרשת אדרבה בירושליםאיפה תהיי בשנה הבאה: 

 

  אורי מיץ:

 1הגעתי לקיבוץ בגיל באיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

 האזור שליד הכרם )ובעיקר השדה חיטה שהיה שם לפני שבנו את שכונת הכרם:(מקום בקיבוץ שאת אוהבת במיוחד: 

הבית ספר הקהילתי. אני חושבת שזה היה פרוייקט ממש מיוחד שזכיתי זיכרון של משהו משמעותי שקרה לך בקיבוץ: 

 לקחת בו חלק. הלוואי שזה היה ממשיך גם אחרי הקורונה..

 העבודת נוער בענפים.משהו בקיבוץ שאת מקווה שלא ישתנה לעולם: 

 העליות והמדרגות שיש בכל פינה!!משהו בקיבוץ שאת מקווה שישתנה: 

 מדרשת לינדנבאום לודאיפה תהיי בשנה הבאה: 

 

  בארי רנד:

 בגיל חמישה חודשיםבאיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

 הבריכה אחרי כדורסל מוצשמקום בקיבוץ שאתה אוהב במיוחד: 

 שנ"צים עם האחים שלי בבית תינוקותזיכרון של משהו משמעותי שקרה לך בקיבוץ: 

 עבודות נוערמשהו בקיבוץ שאתה מקווה שלא ישתנה לעולם: 

  כל השארמשהו בקיבוץ שאתה מקווה שישתנה: 

 בצה"לאיפה תהיה בשנה הבאה: 

 

  כרמל כץ:

 כיתה אבאיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

 חדר המלטותמקום בקיבוץ שאתה אוהב במיוחד: 

 שיעור מטימור איך גואלים תרנגול מייסוריו.זיכרון של משהו משמעותי שקרה לך בקיבוץ: 

 נוער עובד בענפיםמשהו בקיבוץ שאתה מקווה שלא ישתנה לעולם: 

 משפחות חדשות שחושבים שאתה מהישיבהמשהו בקיבוץ שאתה מקווה שישתנה: 

 ישיבת אורות שאולאיפה תהיה בשנה הבאה: 

 

  יאיר אושר:

 לקיבוץ 11הגעתי בגיל באיזה גיל הגעת לקיבוץ: 

 המקרר של הרפתמקום בקיבוץ שאתה אוהב במיוחד: 

כשבמחנון אילן חטף אותי בכיתה ו כשהגעתי לקיבוץ וקשר אותי לעץ עם זיכרון של משהו משמעותי שקרה לך בקיבוץ: 

 עיינים מכוסות וצחק עליי תוך כדי, חוויה נחמדה ולא טראומטית במיוחד

אני מקווה שהקיבוץ לא ישתנה ולו במילימטר מהדרך שלו ומהערכים משהו בקיבוץ שאתה מקווה שלא ישתנה לעולם: 

 שלו של קבלת האחר ואהבת חינם)ואהבת הסאחים כמוני(.

 שננצח את מירב בכדורסל.משהו בקיבוץ שאתה מקווה שישתנה: 

 מכינת מעלה אפריםאיפה תהיה בשנה הבאה: 



 


